

EXCHANGE OF NOTES (SEPTEMBER 10, 1951) BETWEEN CANADA AND INDIA
 GIVING FORMAL EFFECT TO THE STATEMENT OF PRINCIPLES AGREED
 BETWEEN THE TWO COUNTRIES FOR CO-OPERATIVE ECONOMIC
 DEVELOPMENT OF INDIA

METTANT OFFICIELLEMENT EN VIGUEUR LA DECLARATION DE PRINCIPES
 FORMULEE D'UN COMMUN ACCORD PAR LES DEUX PAYS EN VUE
 D'UN DEVELOPPEMENT ECONOMIQUE DE L'INDE SUR UNE BASE CO-OPERATIVE

The Acting High Commissioner for Canada in India to the Secretary
 for Commonwealth Relations in the Ministry of
 External Affairs of India.

SOMMAIRE

	PAGE
I. Note en date du 10 septembre 1951, adressée par le Haut Commissaire suppléant du Canada dans l'Inde au Secrétaire aux Relations du Commonwealth dans le Ministère des Affaires extérieures de l'Inde	5
II. Note en date du 10 septembre 1951, adressée par le Secrétaire auprès du Gouvernement de l'Inde au Haut Commissaire du Canada dans l'Inde	9

For this purpose I attach a Statement of Principles agreed between the Government of Canada and the Government of India for Co-operative Economic Development in India.

If the attached statement is agreeable to your Government, this note and your reply to that effect will constitute an agreement on this subject effective from the date of your reply.

I have the honour to be Sir

RICHARD CREW

Acting High Commissioner